

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 1996
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1996
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1434

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1996**

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1434

1986

I. Nos. 24265-24311

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 24 July 1986 to 27 August 1986*

	<i>Page</i>
No. 24265. Multilateral:	
Convention for the establishment of a European organisation for the exploitation of meteorological satellites ("EUMETSAT") (with annexes). Concluded at Geneva on 24 May 1983	3
No. 24266. Saudi Arabia and Bahrain:	
Agreement establishing the General Organization for the Saudi Arabia-Bahrain Causeway (with agreed minutes and maps). Signed in the middle area on the causeway halfway on 25 December 1985	45
No. 24267. Belgium and Togo:	
Air Transport Agreement (with annex and protocol). Signed at Brussels on 12 May 1981	77
No. 24268. Belgium and Egypt:	
Agreement concerning co-operation in the peaceful uses of nuclear energy. Signed at Brussels on 8 November 1984.	95
No. 24269. Belgium and Turkey:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the reciprocal exemption from landing charges of Belgian and Turkish military aircraft using civilian airports. Brussels, 26 March and 12 April 1985	119
No. 24270. United Nations and Sri Lanka:	
Agreement on the United Nations Regional Meeting of Experts on Space Technology Applications in the Indian Ocean Region to be held from 15 to 19 September 1986. Signed at New York on 14 August 1986.	125
No. 24271. International Development Association and United Republic of Tanzania:	
Development Credit Agreement— <i>Second Songo Songo Petroleum Exploration Project</i> (with schedules and General Conditions Applicable to Development Credit Agreements dated 30 June 1980). Signed at Washington on 13 January 1982.	127

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1434

1986

I. N^{os} 24265-24311

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 24 juillet 1986 au 27 août 1986***

	<i>Pages</i>
N° 24265. Multilatéral :	
Convention portant création d'une organisation européenne pour l'exploitation de satellites météorologiques (« EUMETSAT ») [avec annexes]. Conclue à Genève le 24 mai 1983	3
N° 24266. Arabie saoudite et Babreïn :	
Accord portant création de l'Organisation générale du pont saoudo-bahreïnite (avec procès-verbal et cartes). Signé dans la partie centrale à mi-chemin sur le pont marin le 25 décembre 1985	45
N° 24267. Belgique et Togo :	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe et protocole). Signé à Bruxelles le 12 mai 1981	77
N° 24268. Belgique et Égypte :	
Accord concernant la coopération dans le domaine des utilisations pacifiques de l'énergie nucléaire. Signé à Bruxelles le 8 novembre 1984	95
N° 24269. Belgique et Turquie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'exonération réciproque des redevances d'atterrissage par les avions militaires belges et turcs utilisant les aéroports civils. Bruxelles, 26 mars et 12 avril 1985	119
N° 24270. Organisation des Nations Unies et Sri Lanka :	
Accord relatif à la Réunion régionale d'experts des Nations Unies sur les applications des techniques spatiales dans la région de l'océan Indien, devant avoir lieu du 15 au 19 septembre 1986. Signé à New York le 14 août 1986	125
N° 24271. Association internationale de développement et République-Unie de Tanzanie :	
Contrat de crédit de développement — <i>Deuxième projet relatif à la prospection pétrolière dans la région de Songo Songo</i> (avec annexes et Conditions générales applicables aux contrats de crédit de développement en date du 30 juin 1980). Signé à Washington le 13 janvier 1982	127